
 

Lederens månedsbrev – oktober 2024 

Til medlemmene i Langesundsfjorden kystlag 

Det er hyggelig å se at vi stadig får nye medlemmer og kystlaget vokser. Når vi er samlet til 

frokost på torsdagene så er det stinn brakke, samtalene går livlig rundt bordene og med høyt 

lydnivå. Til nå i år har vi fått 19 nye medlemmer mens 10 er gått bort eller sluttet. Totalt er vi nå 

239 medlemmer. Sist torsdag 31.10 var vi over 30 som var samlet til frokost på det meste. 

   

Vi ønsker følgende nye medlemmer velkommen i oktober: 

• Trond Jensen 

• Roger Karlsen 
Her er noe av det som har skjedd i oktober: 
 
1. Cudrios gate 3 

Dessverre ble det ingen avklaring på Cudrios gate 3. I formannskapet 17.10 ble det gjort 

vedtak om at saken utsettes og administrasjon bes om å se på Cudriosgate 3 i sammenheng 

med et mulig frivillighetens hus i Langesund. Kommunedirektørens innstilling var at Bamble 

kommune beholder Cudrios gate 3 i kommunens eie og at det inngås en leieavtale med 

Langesundsfjorden Kystlag om disponering av bygget. Svarbrev sendt kommunen. 

2. Høstfest 

Høstfesten ble arrangert 4. oktober. Det var 26 personer som var påmeldt. Arrangementet 

ble flyttet fra LIF klubbhus da det ikke var så mange påmeldte. Middagen ble servert på 

kjøkkenet, mens kaffe og kake ble servert i tømmerstua. Dette er hva en av de siste nye 

medlemmene skrev etter festen:  

Vil bare takke for en fantastisk fest. Dere hadde gjort alt så trivelig        Imponert over den 

gode maten og ikke minst at du og fruen holdt oss med underholdning. Vi storkoset oss hele 

kvelden. Tusen takk        Vi gleder oss alle rede til neste gang. Mvh Robert og Heidi. 

http://www.langesundsfjordenkystlag.no/


    

      

3. Filminnspilling av brannbamsen Bjørnis i Langesund 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

4. Pramprosjektet 

 

 

 

 

 

 

På festen fikk vi overlevert et bilde som 

Synnøve Mæland hadde laget i sin ungdom og 

som hun ønsket ble satt opp på kjøkkenet i 

fyrhuset. Synnøve, som jobbet i 

miljøavdelingen hos Statsforvalteren, var 

meget sentral i at kystlaget fikk leieavtale for 

to av husene på Langøytangen og sørget for at 

det ble bevilget ca. 1 mill til oppgradering av 

byggene. Leif Karlsen fikk perm fra Borealis og 

jobbet for miljøavdelingen hos Fylkesmannen 

sammen med Synnøve i 6 mnd. 

 

Kystlaget har ikke vært direkte involvert i selve 

filminnspillingen, men har lånt ut diverse utstyr og 

båter i forbindelse med innspilling. Vi har også vært 

behjelpelig med lokaler. To av episodene ble innspilt 

utenfor gjestebrygga, mens en episode ble innspilt ute 

på fyret. Hyggelig å kunne bidra. Det er 

produksjonsselskapet Monster som er engasjert av 

NRK til å lage 14 nye episoder alle tatt opp her i 

området. De nye episodene vil bli vist neste år på 

NRK Super 
 

 

 

Theodor klinker det første bordet som er 

tilpasset bunnbordet og for – og akterspeil. 

Det er en krevende jobb med tilpasningen for 

de som gjør dette for første gang. Det er nå 4 

i ungdomsgruppa som er aktivt med 



5. RS2 i vinterhavn 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

6. Hagen i Tollboden 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

7. Ny elektrisk tilførsel til bodbygget på Langøya 

Det er lagt ny tilførselskabel fra båtbyggeriet til bodbygget mellom forpakterbolig og båtbyggeriet. 

Tilførselen var tidligere lagt fra forpakterboligen, men pga gammel tilførselskabel og el. installasjon i 

bodbygget ble dette stengt av tidligere i år. I forbindelse med bygging av båttekke og ny sti bak 

bodbygget ble det gravd en trekkekabel som nå kom til nytte. 

 

8. Båtbyggeriet 

Da er alle båtene som skal i opplag på Langøya kommet på plass. 

Det jobbes med å få isolasjon gulvet under varme bua i båtbyggeriet. Ikke særlig komfortabelt å ligge 

på bakken med lite arbeidsrom, men dette stopper ikke Audun, se neste side 

Per maler kranfoten på båtkrana. 

 

 

Da er RS2 kommet i vinterhavn i 

Kongshavn og ligger trygt for 

vinteren. Godværet som vi hadde i 

midten av oktober ble benyttet til 

nedrigging av seil og tauverk samt 

få på rammeverket til 

presenningene.  

Tor Kjetil har forbarmet seg 

over dette området og fått 

ryddet vekk diverse ting og 

tang som ikke hørte hjemme 

der. Et bord og stoler er malt 

og klar for å bli satt ut til våren. 

Levegg mot naboen er malt og 

et par isskjæreverktøy er satt 

opp mot leveggen som museale 

gjenstander.  

 

 



  

 

9. Tangsnellene 

Tangsnellene hadde samling 2. oktober hvor flatbrødbaking var tema. 8 damer var med på 

dette. Det ble rapportert om godt resultat. Det ble prøvesmaking med flatbrød, spekemat og 

laks. Et positivt tiltak.  

 

 

 

10. Styremøte 1.10 

Saksliste for møte: 

1. Økonomi. Aril gikk gjennom status. Økonomien er bra 
2. Arrangementer i høst 

a. Høstfest. Arrangementet 4.10 ble flyttet til Tollpakkboden 
b. Julebord – Tentativ dato er 6.12. Ulike alternativer steder/tilbud må evalueres. 

Invitasjon sendes ut etter styremøte 5.11. 
c. Juleverksted LFK UNG. Ungdomsgruppa ønsker et eget julearrangement med baking 

av pepperkaker etc. Det blir i slutten av november og i Tollboden 
3. Oppgradering av elektrisk anlegg Langøytangen. Noe av den gamle tilførselskabel til hvert av 

husene må byttes ut. Fordelingen går i dag ut fra dykkeklubbens hus. Dette legges om med et 
eget skap på utsiden av trafo. Strømmålere må i nytt skap på hvert av husene  



4. Temamøter i november og desember ble diskutert. Tor Kjetil fortsetter i november med sin 
bildefremvisning fra gamle dager.  

5. KKU 2025. Ingrid blir prosjektleder for 2025 
6. Kystlagets har 25 års jubileum i 2027. Gjør vi noe ekstra? Oppfordrer alle til å komme med 

innspill 
7. Kystlaget 2030.  Hvor ønsker vi at kystlaget skal være i 2030?. Forslag om å utarbeide en 

strategi basert blant annet på en spørreundersøkelse til medlemmene. Vil bli diskutert 
nærmere på styremøte i november. 

8. Eventuelt 
a) Kystled video. Forslag fra DNT å endre Øitangen logo til kystled logo. Vi har ingen 

kommentarer til dette 
Info: 
1. Molo Langøytangen – møte i brukerutvalget. Det vil bli søkt om midler til utbedring. Møte med 

kommunen er planlagt 5.11 
2. Strandrydding er gjennomført 

 

11. Andre aktiviteter 
• Arbeid med støttemur ved inngangspartiet til Forpakterboligen på Langøya fortsetter 
• Klargjøring av 2 pionerbåter som skal selges 
• Planlegging av fjernstyrt varmepumpe / varmeovner på Langøytangen 
• Restaurering av vinduer i Cudrio sjøbod og Tollboden 
• Temaaften avholdt 15.10. Jan-Olav viste bilder fra Forbundet Kystens landsstevne i Bodø 

samt gikk gjennom prosjektgruppas evaluering av kystkulturuka i år samt en prat om neste års 

kystkulturuke. 

• Diverse påhengsmotorer er sett over og klargjort for vinterlagring 

 
12. Hva skjer? 

Noen av de kommende aktiviteter i november 2024: 

 

• Styremøte i kystlaget 5.11 

• Møte med kommunen 5.11 angående søknad for støtte for oppgradering av el. anlegg på 

Langøytangen og til utbedring av molo.  

• LFK UNG har juleverksted 

• Møte i Skagerakfestivalene 6.11 

• Temaaften 12/11.  Tema er Langøya v/Tor Kjetil og Svein Erik 

• Julegrantenning i Langesund  23.11 kl. 15.00. LFK UNG heiser ned pakker til barna fra Cudrio 

sjøbod ca. kl. 16 og vi serverer gløgg ved fiskerhuset 

• Kystlagets julebord 6. desember. Egen invitasjon sendes ut. 

• St. Helena sanggruppen planlegger en førjuls kosekveld med litt sang, gløgg og pepperkake.  

Med vennlig hilsen 

Jan-Olav Kvitnes 

Leder Langesundsfjorden kystlag 

Mob.: 97466410 

Email.: jkvitnes@online.no 

w www.langesundsfjordenkystlag.n
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